
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 56. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 lutego 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Zwracam się z pytaniem, na jakim etapie są prace związane z przygotowaniem inwestycji budowy S10 na 

trasie Szczecin – Stargard – Suchań – Recz – Wałcz – Warszawa. 

Czy przebieg drogi S10 planowany jest po trasie obecnej drogi krajowej nr 10, czy będzie ona przebiegać 

równolegle w jakiejś określonej odległości od dzisiejszej drogi krajowej? 

Proszę o informację, komu i na jakich zasadach zostanie przekazana droga nr 10 po wybudowaniu S10. 

Proszę o informację na temat harmonogramu działań oraz zabezpieczonych środków finansowych na ten 

cel. 

Budowa drogi S10 jest ważna ze względu na rozwijający się Park Przemysłowy w Stargardzie, Golenio-

wie, Gryfinie oraz Wałczu. Ułatwi także transport wojska na poligon w Drawsku Pomorskim oraz dojazd 

turystów na tereny Pojezierzy Drawskiego i Wałeckiego. 

Z poważaniem 

Grzegorz Napieralski 
 


